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INTERPELACJA 

w sprawie remontów nawierzchni ulic 

 

 

 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o naprawę nawierzchni ulicy Pszennej, 

Połanieckiej i Wilczej. 

Moja interpelacja podyktowana jest prośbami mieszkańców ww. ulic, 

którzy poprosili mnie o pomoc. 

Proszę o włączenie ulic do planu pozimowych napraw i przywrócenie jak 

najszybsze właściwego poziomu ich użytkowania. 

W przypadku ul. Wilczej chciałbym podnieść także kwestię realizacji tego 

zadania z Budżetu Obywatelskiego (447 „Remont ul. Wilcza w Częstochowie”), 

aby rozważyć możliwość zwiększenia środków na te zadanie w związku ze 

zmianami cen materiałów budowlanych. 

W załączeniu przekazuję zdjęcia stanu ulicy Pszennej i Połanieckiej (w 

tym przypadku konkretne ubytki do uzupełnienia). 

 

 

        Z poważaniem 
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